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Z A P I S N I K 
8. sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog jedriličarskog saveza 

održane u Opatiji, 27. listopada 2009. godine 
 
 

Prisutni iz IO HJS-a: Marin Lovrović st. predsjednik, Željko Kljaković Gašpić i Neven 
Baran dopredsjednici i članovi Vilim Nakrst, Zvonimir Gašparović, Igor Božićević, Bartul 
Mišura 
Ostali prisutni: Ivo Jaić tajnik HJS-a, Marko Mišura glavni trener, Mario Šikić predsjednik 
SK, Ivica Šćurić predsjednik VZN, Ted Waidlich predsjednik VZS, Zoran Grubiša 
predsjednik VOP, Edo Fantela predsjednik NO. Prvoj točki dnevnog reda prisustvovao 
međunarodni sudac Nikica Pleša.  
Od dodatno pozvanih opravdano odsutan: Davor Kivela predsjednik Skupštine. 
 
Nakon utvrđivanja kvoruma Sjednicu je otvorio i vodio Predsjednik IO HJS-a Marin 
Lovrović st. Dnevni red se mijenja i umjesto predložene točke 7. uvrštava se Imenovanje 
tajnika klase Finn. 
 
1. Međunarodne aktivnosti i suci 
Nikica Pleša iznosi svoje viđenje u odnosu na dugogodišnji rad sudačke organizacije te 
predlaže IO da u cilju poboljšanja rada sudaca proširi broj članova VZS-a, te da se 
održavaju sastanci zbora sudaca, što nije bilo praksa do sada i iznosi potrebu češće 
organizacije tečajeva i seminara za suce. 
Predsjednik HJS-a postavlja pitanje vezano uz putovanja na međunarodne sastanke, 
odnosno troškove koje snosi HJS i koristi za HJS od tih sastanaka odnosno osoba koja su 
članovi određenih međunarodnih tijela ISAF-a, EUROSAFA i ORC-a te smatra da HJS treba 
postupiti npr. poput federacije Brazila i da članovi tijela međunarodnih udruženja trošak 
snose sami. Predsjednik naglašava razliku između samog zastupanja HJS-a na 
Skupštinama međunarodnih tijela i zastupanja članova unutar tijela raznih organizacija 
(suci, premjerači, itd.). Razvila se polemika oko plaćanja troškova, te se prešlo na biranje 
osobe koja će otići na sastanak EUROSAFA u vezi razmjene sudaca za 2010. godinu. Nije 
postignut dogovor oko izbora između dva kandidata Nevena Barana i Dražena Zdelarca, 
odnosno između opcija ustaljenog člana sudačke organizacije i širenja liste sudaca koji 
participiraju u međunarodnoj suradnji.  
Vijeće zbora sudaca nije priložilo na sastanku listu prioriteta regata u organizaciji članica 
HJS-a, koje HJS konkurira za međunarodnu razmjenu, ni listu sudaca planiranih za 
međunarodnu razmjenu sudaca u 2010. godini. Točka zaključena bez odluke. 
 
2. Potvrda zapisnika prethodne sjednice IO HJS-a 
Jednoglasno se usvaja uz dopune i izmjene u točkama 3, 5, 6 i 7. 
 
3. Ponuda tvrtke Libra za PR i marketing  
Utvrđuje se potreba za ovakvim pristupom i predstavljanjem HJS-a, ali zbog nedostataka 
sredstava u Financijskom planu 2010. za sada se ne može prihvatiti. 
 
4. Sustav natjecanja klase Optimist (prijedlog VZN-a, Mišura, Nakrst) 
U odnosu na odluku sa prethodne sjednice (točka 3.) potrebno donijeti do 12.12.2009. 
 
5. OI mladih Singapur 2010.  (prijedlog VZN-a) 
Izvršni odbor prihvaća prijedlog da Antonela Kačan i Lovro Strihić  imaju prvenstvo kod 
korištenja, odnosno najma dviju jedrilica na koje ima pravo HJS. Troškove natjecanja i 
najma ne snosi HJS. Usvojeno sa 6 glasova ZA. 



 2

 
6. Kriterij za klase Zvijezda i 49er koji imaju SP početkom 2010. godine 
Prihvaća se prijedlog VZN-a da posada klase 49er Kostov / Cupać bez dodatnih kriterija, a 
u odnosu na dosad postignute rezultate uđe u program HJS-a za predmetni nastup. (6 
glasova ZA)  
Prihvaća se kriterij VZN-a za ulazak u program HJS-a i nastup na SP Brazil klase Zvijezda. 
Kriterijske regate koje se računaju za odlazak na SP: Prvenstvo 17. Districta, Evropsko 
prvenstvo, Svjetsko prvenstvo, DP u Opatiji. Sve s koeficijentom 50% a prema izračunu 
Programa vrhunskih rezultata. (4 glasova ZA). 
 
7. Imenovanje tajnika klase 
Temeljem članka 29. Statuta HJS-a Izvršni odbor imenuje Ivana Kljakovića Gašpića za 
tajnika klase Finn. 
 
8. Materijali Skupštine izvještaji i planovi 
Potrebno je izmijeniti financijski plan do kraja 2009. i plan 2010. sukladno dodatnom 
smanjenju plana sredstava HOO-a za sve saveze, koje prema informacijama HOO-a iznosi 
dodatnih minimalno 5% za 2009 i 15% za 2010. godinu, a koje treba potvrditi i Skupština 
HOO-a. Plan također korigirati prema novim usvojenim stavkama. Izmjene Statuta idu 
samo nužne – jezične izmjene i sukladno Zakonu o sportu.  
Radi izmjena u materijalima Skupštine planirane 12.12.2009. potrebno je sazvati novu 
sjednicu IO prije roka slanja materijala koji prema Statutu i Poslovniku iznosi 30 dana. 
 
9. Prijedlog za godišnje nagrade HJS-a, temeljem pravilnika od 

nagrađivanju: 
Temeljem plasmana u prvih 10 na SP - olimpijske klase: 1. Šime Fantela - Igor Marenić 
470 M Svjetsko prvenstvo, 3 Ivan Kljaković Gašpić FINN Svjetsko prvenstvo, 9. Marin 
Mišura FINN Svjetsko prvenstvo, 5. Tonči Stipanović Laser Svjetsko prvenstvo, 7. Milan 
Vujasinović Laser Svjetsko prvenstvo. Temeljem plasmana u prvih 6 na EP – olimpijske 
klase: 1. Šime Fantela - Igor Marenić 470 M Europsko Prvenstvo, 1. Tina Mihelić LRD 
Europsko Prvenstvo, 1. Ivan Kljaković Gašpić FINN Europsko Prvenstvo, 4. Tonči 
Stipanović Laser Europsko Prvenstvo, 4. Marin Mišura FINN Europsko Prvenstvo. 
Temeljem plasmana (1.-3. mjesto) u bilo kojoj klasi i kategoriji priznatoj od ISAF-a na SP, 
EP: 3. Juraj Divjakinja LAS 4.7 Svjetsko prvenstvo, 3. Toma Višić LRD Europsko 
Prvenstvo, 1. Zvonko Jelačić IOM Svjetsko prvenstvo, 3. Mario Škrlj IOM Svjetsko 
prvenstvo. Temeljem plasmana u prvih 10. na ISAF rang ljestvici na kraju 2008. godine, 
6. Šime Fantela – Igor Marenić  470 M, 4. Ivan Kljaković Gašpić  FINN, Temeljem 
plasmana (1. – 3. mjesto) na Europa Kupu ukupno na kraju 2008, 1 Nenad Bugarin Laser 
Radial U 17 Europa Cup, 1 Ivan Taritaš Laser Europa Cup, 1 Tajana Ganić Laser Radial 
Europa Cup, 1 Antea Kordić Laser 4.7 žene Europa Cup, 1 David Hrabrić Laser 4.7 U15 
Europa Cup, 1 Nina Hinić Laser 4,7 U15 Europa Cup, 2 Marijana Bello Laser Radial Europa 
Cup, 2 Ivan Perović Laser 4.7 Europa Cup, 2 Matea Senkić Laser 4.7 žene Europa Cup, 2 
Barbalić Edi Laser  U 19 Europa Cup, 3 Lina Stock Laser Radial Europa Cup, 3 Fran Peručić 
Laser Radial Europa Cup, 3 Toni Banovac Laser 4.7 Europa Cup, 3 Kjara Divjakinja Laser 
4.7 žene Europa Cup, Nagrada za trenera: Edo Fantela. Sponzorske satove dobivaju: Šime 
Fantela, Igor Marenić, Ivan Kljaković Gašpić, Tina Mihelić, Tonči Stipanović, Juraj 
Divjakinja, Toma Višić, Diego Cukarić posebna nagrada za razvoj jedrenja u 
paraolimpijskoj klasi 2.4, Edo Fantela i Zvonko Jelačić. Organizirati će se posebna 
svečanost u Zagrebu na kojoj će se promovirati najveći uspjesi u povijesti jedrenja u 
Hrvatskoj i podijeliti nagrade. Zadužuje se tajnik Ivo Jaić za provođenje organizacije i 
podjelu dužnosti. 
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10. Materijalna imovina 
10.1. Raspodjela gumenjaka 
- Gumenjak Lolivul 5.9 / Honda 90KS za regiju sjever – zadužuje se M. Lovrović sr. 
- Gumenjak Lolivul 5.1 / Honda 50KS za potrebe treninga jedriličara juniora i mlađih 
dobnih kategorija te ostalih po potrebi i odluci HJS-a koje vodi trener Minski Fabris – 
zadužuje se Minski Fabris 
- Gumenjak Lolivul 5.1 / Honda 50KS za potrebe treninga jedriličara klase Finn te ostalih 
po potrebi i odluci HJS-a koje vodi trener Marin Sirišćević – zadužuje se M. Sirišćević 
10.2. Plan nabave gumenjaka 
- U planu nabave za 2010. uvrstiti nabavu gumenjaka Lolivul 5.9 / Honda 60 KS za 
potrebe jedriličara klase 470 prvenstveno Šime Fantele i Igora Marenića.  
Vrijednosti opreme na dan 27.10.2009. i popustu za HJS: Lolivul 5.9 u iznosu 57.634,20 + 
PDV / Honda 60 KS u iznosu 37.398,37 kn + PDV. 
10.3. Plan nabave ostale materijalne imovine 
U skladu sa financijskim mogućnostima radit će se na nabavi kombija prioritetno za 
potrebe posade Šime Fantela/Igor Marenić. Također planirati koliko je to moguće nabavu 
trailera za gumenjake HJS-a. 
 
11. ISAF YOUTH 2011 Zadar (ISAF prijedlog ugovora) 
Zadužuje se tajnik da od JK Uskok zaprimi troškovnik predmetnog natjecanja, a 
predsjednik da prouči prijedlog ugovora od ISAF-a. 
12. Trenerski tečaj 
U organizaciji Hrvatske olimpijske akademije (HOA-e) i Hrvatskog jedriličarskog saveza 
(HJS-a), sukladno programu osposobljavanja i stručnog usavršavanja kadrova za 
obavljanje stručnih poslova u športu  („Glasnik“ Ministarstva prosvjete, kulture i športa RH 
od 30. lipnja 1992. godine - sada Ministarstvo znanosti, obrazovanja i športa) Zakonu o 
športu (NN br.71/06) te programu rada HOA-e i HJS-a za 2009. godinu, realiziran je 
završni dio tečaja koji je započeo u siječnju 2006. godine te se održavanje radi problema 
sa nastavnim kadrom produžilo do listopada 2009. godine. Ukupan broj polaznika koji su 
prošli tečaj je 47. Troškove HJS-a oko organizacije i odvijanja tečaja u potpunosti je 
pokrila HOA. Prijedlog promocije i dodjele diploma je na Skupštini u prosincu u Splitu 
ukoliko bude dovoljan broj polaznika sa završnim ispitom. 
 
13. Dopis JK Labud – Zahtjev za potporu potencijalnim olimpijskim 

kandidatima JK Labud 
Između ostalog JK Labud od HJS-a traži (izvadak iz dopisa kako je zaprimljen): „da hitno 
nabavi novu, kompletnu jedrilicu klase laser radial za Tinu Mihelić, da Luki Radeliću 
zamijeni komplet Lasera po principu staro za novo, da Milanu Vujasinoviću zamjeni 
komplet Lasera po principu staro za novo, da (su)finacira rad trenera Tine Mihelić (prof. 
Antunović), da osigura osnovno sredstvo za rad (gumenjak) za trenera Tine Mihelić, da 
financira nastupe naših jedriličara na SK-u, EP-u i SP-u u skladu s kriterijem o 
sufinanciranju.“ 
Odgovor Izvršnog odbora na zahtjev JK Labud: Hrvatski jedriličarski savez će financirati 
jedriličare u skladu sa kriterijima o sufinanciranju i raspoloživim financijskim sredstvima. 
14. Razno 
Na sjednici se raspravljalo o problematici sa skinute točke dnevnog reda: Regate u 
kalendaru HJS-a  - Impression Sailing Week – problematika oko dupliranja oglasa i ostaloj 
problematici koja proizlazi prilikom provođenja Kalendara natjecanja HJS-a i vezane 
dokumentacije. 
Sjednica je započela u 18.00. sati, završetak sjednice uslijedio je u 01.00. sat. 
 
Tajnik          Predsjednik 
Ivo Jaić           Marin Lovrović st. 


